



## **URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990**

### **U.12. Standing Committee on Future General Assemblies**

The URSI Council,

considering

- (a) that the number of participants in URSI General Assemblies is increasing over the years;
- (b) that the organization of a General Assembly involves a very considerable amount of work on the part of the Local Organizing Committee, as well as the availability of suitable facilities;
- (c) that it is essential to keep the Members Committees informed of the general requirements for the organization of such a major event;

resolves

- 1) to ask the Committee to keep the points referred to above in mind when seeking invitations for a General Assembly;
- 2) to appoint the following as members of the Standing Committee on Future General Assemblies for the following triennium :

Chairman : T. Okoshi (Japan)  
Members : J.W. Klein (Germany)  
I.A. Salem (Egypt)  
A.M. Scheggi (Italy)  
E.M. Zhabotinskij (U.S.S.R.)  
V. Zima (Czechoslovakia).

Comité permanent pour les Assemblées générales de l'URSI

Le Conseil de l'URSI,

considérant

- (a) que le nombre de participants aux Assemblées générales de l'Union n'a cessé de s'accroître au fil des années;



### URSI Resolution

- (b) que, pour organiser une Assemblée générale, le Comité d'organisation doit engager des efforts très considérables et assurer tous les moyens logistiques appropriés;
- (c) qu'il est essentiel d'informer les Comités Membres de toutes les conditions requises pour l'organisation d'une réunion de cette envergure;

décide

- 1) de demander aux membres du Comité, lorsqu'ils sollicitent des invitations pour l'organisation d'une Assemblée générale, de garder les points susmentionnés à l'esprit;
- 2) de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:
  - Président : T. Okoshi (Japon)
  - Membres : J.W. Klein (Allemagne)  
I.A. Salem (Egypte)  
A.M. Scheggi (Italie)  
E.M. Zhabotinskij (URSS)  
V. Zima (Tchécoslovaquie).